
1 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Sydskolen tirsdag den 29. april 2025 kl. 19.00 – 20.30  
på Stensnæsskolen    

 Referatet skrives i denne blok under den 

tekst som uddyber punktet. 

Deltagere  
 
 

Kristine Wesley Agerskov (skoleafdelingsleder) - afbud 

Tim Terkelsen (pædagogisk leder) 

Kristian Vilsen (skoleafdelingsleder) 

Hanne Munk (skoleleder) 

Dorthe Petersen (medarbejderrepræsentant) 

Ulla Winther (medarbejderrepræsentant) 

Heidi Brander Thomsen (suppleant) 

 

Forældrerepræsentanter:  

Henrik Møller Mellergaard - afbud 

Annette Nielsen - afbud 

Ida Østergaard  

Iben Helbo 

Lene Nielsen  

Natasja Schebye Kolind - afbud 

 

Referent: Tim Terkelsen 

1) 
Velkomst  
 
Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2) 
Eventuelt 
 
Forberedelse: Overvej hjemmefra om 
du har noget til punktet 

Intet 

3) 
Informationer fra 

- Skoleledelsen 
- Skolebestyrelsesformanden 

(fremmøde/mødedag) 
- Medarbejdere 
- Elevråd 

 
Nyt fra hver skole 

- Stensnæs 
- Sæby 
- Sæbygård 

 
Forberedelse: Overvej om du har noget 
til punktet 

Skoleleder Hanne Munk 
Tilbagemelding på spørgsmål fra elevrepræsentanter 
vedr. vikarprincip. 

- Elever kan henvende sig i mellemrummet, hvis 
de skal have hjælp når klassen arbejder alene 
uden vikar. 
 

Skolemad 
- Der er et forsøg fra ministeriet vedr. skolemad. 

Forsøget strækker sig over 2,5 år, hvor man 
kan blive en del af ét af 3 spor. Skolerne bliver 
udtrukket til hvilken model, man bliver en del af. 
Skolen har ikke på nuværende ønske om at 
være en del af forsøget. 
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 Deltagelse i ”børn og unges fritid” 
- Sæby SFO er valgt til at deltage i arbejde med 

at sætte spot på børn og unges fritid. Der vil 
blive arbejdet med prøvehandlinger i 
samarbejde med forvaltningen og to andre 
SFO´er i kommunen. 

 
Information på Aula vedr. rammen om deltagelse til 
konkurrencer. 

- To forældrerepræsentanter i bestyrelsen har 
fået forældrehenvendelser på informationen. 
Baggrunden for opslaget blev drøftet.  

 
Stensnæsskolen 

- Planlægning af skolefest i gang. 6. klassen øver 
til et ”hemmeligt” skuespil. 

- Planlægning af næste skoleår er godt i gang. 
 

Sæby Skole 
- Skolefestplanlægning er godt i gang. 
- Planlægning af næste skoleår er ligeledes godt i 

gang. 
 

Sæbygårdskolen 
- Der er påbegyndt afvikling af afgangsprøverne.  
- Skolen har afviklet en veludført skolefest. 
- Der arbejdes med den gode overgang med 

modtagelse af klasser fra Sæby Skole og 
Stensnæsskolen, samt møder imellem 
venskabsklasser fra Sæby skole og 
Sæbygårdskolen. 

4)  

Godkendelse af princip fra sidste 
møde 

- Vikardækning 
 
(medsendt som bilag) 

Godkendt 

5) 
Drøftelse af princip for  

Reklamer og sponsorater  
 

Eksisterende princip vedlagt som 
bilag, bedes læst forud for mødet 

Drøftet. Det foreslås at princippet igen vedtages i 
eksisterende form. HM skriver i den samlede bestyrelse 
om godkendelsen.  

6) 
 
Profilering af Sydskolen – fortsat 
drøftelse  
  

Ledelsen oplever at medarbejdere på de 3 
skoleafdelinger i større grad omtaler og bidrager til 
oplevelsen af, at være en del af Sydskolen. 
Der skal arbejdes med vores trivselsmåling med 
medarbejderne, hvor der særligt ses en høj grad af 
arbejdsglæde i målingen. 
 
Der arbejdes videre med at profilere skolen. Der vil 
blive lavet videomateriale ved droneoverflyvning af 
skoleafdelingerne. Videomaterialet skal bruges til at 
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lave en video med tale om skolens placering, 
muligheder og skønne omgivelser. 
Der blev drøftet vigtige lokationer til droneflyvningen, 
og noteret i bilag. 

Indkomne punkter til prioritering og 
drøftelse på kommende møder. 
 

 

 

 

 


